
DRUŻYNA:
OSTATNIE

BEZPOŚREDNIE
STARCIA

NAJWIĘCEJ
PUNKTÓW W LIDZE

BILANS SPOTKAŃ
LIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
PO RUNDZIE

ZASADNICZEJ

NAJWIĘKSZE
SUKCESY

Elin Gustavsson
(289pkt)

11 zwycięstwa 
10 porażek

6.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski
1x Superpuchar   

Polski

Rennia Davis
(376pkt)

17 zwycięstw
4 porażki

3.

1x Klubowe
Mistrzostwo Świata
2x Wicemistrzostwo

Euroligi
13x Mistrzostwo

Polski

3-2 dla AZS
UMCS

64-75
80-81
59-80
74-67
77-74

SKARB KIBICA

PIERWSZE DOMOWE
STARCIE PLAY-OFF

MISTRZ POLSKI

LUTY 2024 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na pierwszym domowym spotkaniu w
fazie play-off Orlen Basket Lidze Kobiet. W swoich
rękach trzymasz najnowsze wydanie naszego
Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu statystyki, ciekawe
rozmowy oraz najpotrzebniejsze informacje przed
meczem. Mamy nadzieję, że miło spędzisz z nami
czas!

18/2024

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS VBW ARKA GDYNIA



TEN WYNIK JEST DLA NAS ZAWODEM

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

Zakończyliście tegoroczne zmagania w grupie 
z bilansem 11 zwycięstw i 9 porażek, który zapewnił
wam szóste miejsce. Czy satysfakcjonuje Pana taki
wynik?
Na pewno mnie nie satysfakcjonuje, nie ma co

ukrywać. Ten wynik jest dla nas zawodem, 

z pewnością liczyliśmy na więcej, ale na ten rezultat

złożyło się wiele niefortunnych rzeczy. Nie ma tu

miejsca na zadowolenie, jesteśmy tym zawiedzeni.

Jak duży wpływ na waszą pozycję miały liczne
kontuzje w zespole?
To jest jeden z elementów, który miał wpływ na to

szóste miejsce. Pod koniec pierwszej rundy wypadła

nam Magda Ziętara na cały sezon, w końcówce

straciliśmy dwóch podstawowych graczy,

zawodniczki młodzieżowe, więc pod koniec sezonu

graliśmy bez dwóch koszykarek z pierwszej piątki.

Dodatkowo kontuzje pojawiały się z dnia na dzień,

wybijały drużynę z rytmu i to miało na pewno duży

wpływ na ten wynik. Co nie zmienia faktu, że

jesteśmy tym rezultatem zawiedzeni.

Jakie nastroje panują w drużynie przed play-
offami?
Jedziemy do Gdyni po awans do półfinału, innego

celu nie możemy mieć i zespół jest na tym

skoncentrowany. Wygląda na to, że wystąpimy 

w pełnym składzie, na jaki nas w tej chwili stać 

i będziemy walczyć o pierwszą czwórkę.

We wcześniejszych etapach sezonu nadzieje były
bardzo duże, a czy aktualnie stawia Pan przed
drużyną jakiś cel minimum?
Nie ma tu już miejsca na stawianie sobie jakichś

dodatkowych celów, bo aktualnie mamy tylko

jeden: awans do czwórki. Później będziemy martwili

się resztą, ale teraz chcemy przede wszystkim

dostać się do półfinału. Na podsumowanie jeszcze

przyjdzie czas po ostatnim meczu.

Gdyby miał Pan wybrać najlepsze i najgorsze
momenty tej rundy, to na co by Pan wskazał?
Dwa najgorsze momenty to pierwsza runda, kiedy

przegraliśmy z ekipami z Sosnowca i Poznania, po

ciężkich meczach euroligowych. Drugi zły moment

nastąpił po przerwie na kadrę, ale gdy terminarz

uległ zmianie, spodziewaliśmy się, że tak może być,

bo realnie od 3 stycznia do 4 lutego rozegraliśmy 11

spotkań w ciągu 30 dni. Wiedzieliśmy, że będzie to

dla nas kosztowne. Najlepszy moment nastąpił od

przełomu grudnia do końca stycznia, do Pucharu

Polski, gdzie graliśmy naprawdę dobrze. Byliśmy

jednak świadomi, że ten okres będzie nas dużo

kosztował.

Czeka was trudny pojedynek z Arką Gdynia. Jak Pan
ocenia szanse AZS-u i co będzie waszą mocną
stroną w tym starciu?
Nie przez przypadek Arka walczyła do ostatniego

momentu o drugie miejsce. Ten sezon rozgrywa

dobrze, w miarę równo. Ma zbilansowany, szeroki

skład i przewagę fizyczną nad nami. Oprócz pozycji

numer jeden, to jest zespół wyższy i silniejszy od

nas. Musimy się skupić na zneutralizowaniu tego

wszystkiego, co nie będzie proste. Jeżeli chcemy

liczyć się w walce o awans, musimy zagrać szybko,

na dobrej intensywności i trafiać rzuty z

półdystansu, bo to jest klucz do zwycięstwa.

ROZMOWA z Krzysztofem
Szewczykiem, trenerem Polskiego
Cukru AZS UMCS Lublin



PRZY KASACH

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

Koszulki,

Szaliki,

Czapki,

Bluzy,

Breloczki,

Nadszedł dzień na który wszyscy
czekamy.
Mecz numer dwa ćwierćf inałów w
walce o Mistrzostwo Polsk i  2023/2024.
Po wtorkowym meczu jedynym
scenariuszem który przedłuży nasze
nadzieje na medal jest  zwycięstwo
we własnej hal i .
Mocno wierzymy, że tak s ię stanie.
Jednak co by os iągnąć ten cel
potrzebna jest  Wasza obecność i
pomoc w dopingu.
Zabierz rodzinę, znajomych sąsiadów
i dajcie z s iebie 200% na trybunach.
Niech Arka poczuje s ię jak w Ulu,  a
nasze zawodniczki  n ies ione
dopingiem wykonają swoją pracę
naj lepiej  jak potraf ią.  Żarty s ię
skończyły.  

“WIADOMOŚCI SPOD ZEGARA”
RUBRYKA STOWARZYSZENIA KLUBU KIBICA BIAŁO-ZIELONI

Sponsorzy tytularni Sponsor strategiczny Partner główny Sponsor główny
Par tner
techniczny Występy koszykarek w EuroLeague objęte są Patronatem honorowym

Jest to mecz o być albo nie być.
Zrób dziś  wszystko by pomóc
drużynie. Wiele osób potraf i  ty lko
pisać i  narzekać. A czy czynnie
uczestniczy w dopingu? Użyj
wreszcie swojego gardła i  rąk.
Zmotywuj k ibiców na sąsiednich
krzesełkach by dopingowal i  razem
z Tobą.
Nie raz pokazal iśmy, że potraf imy
swoim dopingiem wiązać nogi
rywalkom.
Tak ma być dzis iejszego wieczoru!! !
Razem!!!  Na całego!!!
Ty lko Zwycięstwo AZS Tylko
zwycięstwo!!! !



Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

Langiewicza 22
20-035 Lublin
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